

Date: 19/8/2019

Headline: Award of Subcontract for 16,000,806 USD

This is to inform our esteemed shareholders and investors that Galfar has been awarded a subcontract on "Pre-site preparation, Grading, Leveling, Earthworks and Blasting Works" for Ras Murkaz Crude Oil Park Project (Phase 1) by China Petroleum Pipeline Engineering Company Limited (Oman Branch) vide their letter of award dated 12 August 2019, at a lump sum value of 16, 000, 806 USD (Sixteen Million Eight Hundred and Six US Dollar). The effective date of the subcontract shall be 20th August 2019 and the completion date is 30/3/2020

We expect reasonable income from this contract.



Hans Erlings
Chief Executive Officer



العنوان : إسناد عقد مقاوله من الباطن بقيمة 16,000,806 دولار أمريكي

بهذا نعلم مساهمينا الكرام والمستثمرين بأن جلفار قد أسند إليها عقد مقاوله من الباطن " أعمال التجهيزات المسبقة للموقع، أعمال التمهيد والتسوية ، الأعمال الترابية وأعمال تفجير " لمشروع محطة تخزين النفط الخام برأس مركز (المرحلة الأولى)" وذلك من قبل الشركة الصينية لأنابيب النفط والهندسة المحدودة فرع عمان (China Petroleum Pipeline Engineering Company Limited) بموجب رسالة الإسناد المؤرخة 12 أغسطس 2019 ، بمبلغ إجمالي وقدره 16,000,806 دولار أمريكي (ستة عشر مليون وثمانمائة وستة دولار أمريكي). تاريخ سريان عقد المقاوله من الباطن 20 أغسطس 2019 و تاريخ الإكمال 2020/3/30 م

تتوقع الشركة دخلاً معقولاً من هذا العقد.



هانز إرلينجز
الرئيس التنفيذي